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ΣΧΕΤ:         Η ΠΑΒ 566/16-1-2020 
 
Απαντώντας στην παραπάνω Αναφορά που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Ο. 
Κωνσταντινόπουλος, για τα θέματα της αρμοδιότητάς μας, σας πληροφορούμε τα εξής: 
 
Όπως προκύπτει από τα στοιχεία του Υποκαταστήματος ΕΛ.Γ.Α. Τρίπολης, στην 
δικαιοδοσία του οποίου ανήκει και η Τοπική Κοινότητα Καστρίου του Δήμου Βόρειας 
Κυνουρίας της Περιφερειακής Ενότητας (Π.Ε.) Αρκαδίας, κατά τους καλοκαιρινούς 
μήνες του έτους 2019 δεν σημειώθηκαν ζημιές στις καλλιέργειες από καύσωνα στην εν 
λόγω περιοχή, ούτε υποβλήθηκαν από τους παραγωγούς αιτήματα ζημιάς λόγω καύσωνα 
στις καστανοκαλλιέργειές τους.  
Σημειώνεται ότι, σύμφωνα με τον Κανονισμό Ασφάλισης Φυτικής Παραγωγής του ΕΛ.Γ.Α. 
ως καύσωνας θεωρείται η άνοδος της θερμοκρασίας του αέρα σε τιμή ίση ή μεγαλύτερη 
των 40° C,  που σε συνδυασμό ή όχι με την έντονη ηλιακή ακτινοβολία έχει σαν  
συνέπεια ζημιά στη φυτική παραγωγή.  
 
Επιπλέον, τονίζεται ότι στο εν λόγω Υποκατάστημα του ΕΛ.Γ.Α. δεν υπήρξαν αναφορές 
από καστανοπαραγωγούς των γύρω περιοχών (Αγ. Πέτρος, Δαλιανά, Καστανίτσα) για 
ζημιές στην παραγωγή τους είτε από καύσωνα, είτε από παρατεταμένες υψηλές 
θερμοκρασίες τους περασμένους μήνες του 2019. 
 
Κατόπιν των ανωτέρω δεν έγιναν αναγγελίες και δεν υποβλήθηκαν δηλώσεις σύμφωνα με 
τον Κανονισμό Ασφάλισης Φυτικής Παραγωγής του ΕΛ.Γ.Α.. 
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